
 Bestuursvergadering nr. 236 

Datum: 12 juni 2017 

Plaats: Dorpshuis D’n Brak 

 

Verslag naar: Dorpsraad 

                      Gemeente 

                      OnsWelzijn 

 

Aanwezig: Henri van Zeeland 

                  Nelly van Os 

                  Jos Klessens 

                  Hans Kemps 

                  Joep van Helvoort 

                   

                   

Notulist:    Wilma van de Laar 

 

 

 

Volgende vergadering:  10 juli 2017    

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

dorpsraadmariaheide@gmail.com 

  

 

actie 

1. Opening:    

2. Inloopspreekuur: - 

 

 

3 Verslag vorige vergadering 235:  

Adviesraad Sociaal Domein: we nodigen een afvaardiging uit voor een 

van onze vergaderingen. 

Reactie op klacht over boom in Ericastraat thv fam. Breeuwer van 

Nadina. Betreffende bewoners hebben antwoord gekregen van de 

gemeente waarom de lindeboom niet weg mag.  

BIN: Kloosterbuurt sluit zich aan met Joop vd Heijden als 

contactpersoon. 

Goede Doelenweek: Rudea de Bie gaat stoppen bij de stuurgroep, Erica 

vd Boogaard neemt haar plaats in. 

Koppelen facebook/twitter aan de website is nog niet mogelijk. 

 

4. Postlijst 

Heise  krant: bericht meldpunt klachten vervallen op de eerste pagina. 

Dit navragen bij redactie. 

Punten uit de vergadering van de Kloosterbuurt:  

*e.e.a. nagevraagd bij de gemeente en antwoorden zijn verstuurd naar 

de Kloosterbuurt.  

Themabijeenkomsten: betreft Glasvezel: graag info over 

mogelijkheden. 

Sjem heeft zich achteraf teruggetrokken uit besprekingen en plaatsing 

containers bij de gymzaal, dit stond dus verkeerd in ons jaarverslag. Vlg 

jaar als mededeling in Openbare corrigeren. 

Themabijeenkomst: 27 juni. We willen graag informatie ontvangen. 

Maar kunnen die dag niet aanwezig zijn  
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5. Aandachtspunten/acties: 

 

INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL:      
Jos komt vlg vergadering hier concreet op terug. Hans K. heeft iemand 

gesproken van de HAN, die studenten aanstuurt. Legt contacten .                            

 

KERNGROEP MEIERIJSTAD:  

19 juni vlg overleg met B en W. 

 

WELKOMSTGROEP:  

Heemkunde declareert nog 7 boeken.  

 

KERMIS: 

We geven onze opmerkingen door aan contactpersoon van de  

Stg Kermis en nodigen hem een keer uit in najaar.  

 

OPENBARE VERGADERING:  

Qubus heeft nu excuses aangeboden voor zijn afwezigheid. Henri heeft 

hem gevraagd ons op de hoogte te houden. En zal hem vragen dit voor 

MH eerder te communiceren dan in het openbaar. Zodat onze bewoners 

de kans krijgen zich te melden als koper. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Mededelingen: 

Factuur boete voor de rechten op de foto is betaald door Bewonersplein  

De burgemeester is op Koningsdag hier geweest, op plein bij de spelen. 

We hebben commentaar gekregen dat we er niet waren. We waren 

echter niet op de hoogte gebracht door gemeente/Oranjecomité. 

Jeroen Slagers vraagt namens ASD of er een jongere is die als 

signaleerder namens leeftijdgenoten op kan treden. We denken aan een 

jongere die met een MBO/HBO-opleiding in die sector daar geschikt 

voor is. Problemen signaleren en alles wat onder de jeugd leeft. 

Volgende vergadering 3 juli wordt 10 juli. In HK zetten (Wilma) en op 

site.(Henri) 

 

 

 

7. Jaarwerkplan:  

 

 

8. Heise krant: verslag Openbare al verstuurd. 

Verslag Welkomstdag. 

Wijziging best vergadering . Meldpunt herstellen. 

 

 

9. Rondvraag:  

Nelly: Wie houdt het Torentje bij? Is van de kerk, maar wordt niet 

onderhouden. In de groep Onder de Toren navragen . 

 

 

10. Sluiting  

 


